
Rondvraag Commissie MME d.d. 14-11-2016

De fractie van de SGP heeft een rondvraag ingediend naar aanleiding  van zeer recente 
ontwikkelingen:

8 november is door de TK een motie aangenomen voor een nationaal luchtplan. Een goed 
initiatief. De provincie Utrecht is hier ook mee bezig, daarom de volgende vragen:

- is GS van deze ontwikkeling op de hoogte?

- deelt GS de mening dat gedragen landelijk luchtbeleid eenduidiger is dan versnipperd 
beleid?

- deelt GS de mening dat de provinciale inspanning waaronder het optuigen van de BOB 
Luchtkwaliteit tot nader bericht moet schorsen en inzetten op gedegen landelijk beleid?

Alvast dank

Gr. Bertrick


